



**HOSPITAL KEPALA BATAS
JALAN BERTAM 2, 13200 KEPALA BATAS
SEBERANG PERAI UTARA, PULAU PINANG**



**NOTIS
KENYATAAN SEBUT HARGA**

Sebutharga adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor:

- Berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB);
- Mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK);
- Bertaraf Bumiputera

TAJUK SEBUT HARGA	TEMPAT DAN MASA DOKUMEN HARGA DIPEROLEHI	SYARAT PENYERTAAN	TARIKH/TEMPAT/MASA/TAKLIMAT/LAWATAN TAPAK (Taklimat/Lawatan Tapak Adalah WAJIB)	TARIKH BUKA DAN TUTUP SEBUT HARGA
No Sebut Harga HKBPP/S/PEMB/ LIF/01/2024 Kerja-Kerja Penggantian Satu (1) Unit Lif Dan Lain-lain Kerja Berkaitan Di Hospital Kepala Batas, Pulau Pinang	Hospital Kepala Batas, Jalan Bertam 2, 13200 Kepala Batas, Pulau Pinang	Berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB). Gred : G2,G3,G4,G5, G6,G7 Kategori : ME Pengkhususan : M03 DAN Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK)	Tarikh : 24.01.2024 (Rabu) Masa : 2.30 Petang Tempat : Bilik Roselle Hospital Kepala Batas, Kehadiran ke sesi taklimat/lawatan tapak sehingga selesai adalah WAJIB . Hanya PENAMA di dalam Perakuan Pendaftaran Kontrak (PKK)/ CIDB / Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK)/ Sijil Pendaftaran Kementerian Kewangan SAHAJA yang boleh hadir ke sesi taklimat sebut harga/ tender. PENAMA wajib membawa DOKUMEN di atas bagi mengesahkan kehadiran di sesi taklimat sebut harga/ tender. Mohon bawa bersama salinan sijil yang berkaitan bagi tujuan pendaftaran. Borang Sebut Harga Kerja Akan diedarkan semasa taklimat lawatan tapak	Dibuka pada 18/01/2024 (Khamis) Dan ditutup pada 01/02/2024 (Khamis) jam 12.00 tengahari

Tempat serahan dokumen sebut harga hanya di :

**PETI SEBUTHARGA
Aras 2, Unit Pengurusan Hospital Kepala Batas
Jalan Bertam 2, 13200 Kepala Batas
Pulau Pinang**

Hospital Kepala Batas tidak terikat untuk menerima tawaran yang terendah ataupun sebarang tawaran. Sebarang pertanyaan sila berhubung Puan Nor Zurina Binti Abdullah (No. telefon : 04-5793333 samb 384) dan Puan Safiza Binti Bidin (No telefon : 04-5793333 samb 386).

***DOKUMEN SEBUT HARGA YANG LEWAT TIDAK AKAN DITERIMA. JABATAN INI TIDAK
BERTANGGUNGJAWAB DI ATAS SEBARANG KELEWATAN PENGHANTARAN DOKUMEN SEBUT HARGA
MELALUI POS LAJU / COURIER.***

COP DAN TANDATANGAN URUSETIA.


DR NORHASIMAWATI BT ABDUL MUTALIB
NO-MMC 30597
Pengarah Hospital
Hospital Kepala Batas
Pulau Pinang